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1090504 大專院校畢業生 中翻英短文翻譯 參考解答 

做了整整三十五年的中學老師，我可以說我這一輩子過得非常充實，非常有意義。

我到現在還記得我開始作中學老師的那一年，我一畢業，就在一所明星中學去教數

學，學生完全是經過精挑細選選出來的，學習不錯，我教起來當然是得心應手，輕

鬆得很。隨便我怎麼出題目都考不倒他們。 

可是，我忽然注意到班上有一位同學上課似乎非常心不在焉，老是對著天花板發

呆。期中考，他的數學只得了十五分，太奇怪了，全班就只有他不及格，而且分數

如此之差。 

As a middle school teacher for 35 years, I could say that my whole life is very 

fulfilled and meaningful. I still remember that the year when I started to be a 

middle school teacher. I taught math at a star middle school as soon as I 

graduated. The students there were carefully selected, and they did well in the 

study. Of course it was skillful and easy for me to teach them. I could give 

them whatever questions and they would not fail. 

However, I suddenly noticed that there was a student in the class who seemed 

to be absent-minded, and he always stared blankly at the ceiling. He only got 

15 on his mathematics of mid-term exam, and this was very strange. He was 

the only one who failed, and his grades were so poor. 


